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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 

7. számú nyílt ülési 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 
 

Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. június 7-én 
     megtartott közmeghallgatásáról. 
 
Testületi ülés helye: Művelődési Ház 
   Palotás, Szabadság út 26. 
 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Dúzsné Szita Mária, Hegyi Tamás, Krekács 
Istvánné önkormányzati képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Megjelent lakosok: 31 fő 
 
Szabó Mihály polgármester köszönti a közmeghallgatáson megjelenteket, ismerteti a 
napirendi pontokat. 
 
 
N a p i r e n d: 
1./ Tájékoztató a 2021. évi önkormányzati feladatok végrehajtásáról 
2./ A 2022. évi főbb fejlesztési tervek ismertetése 
3./ Egyebek 
 
 
I. NAPIREND:  
 

Tájékoztató a 2021. évi önkormányzati feladatok végrehajtásáról 
(tájékoztató a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
 
II. NAPIREND:  
 

A 2022. évi főbb fejlesztési tervek ismertetése 
(tájékoztató a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
 
Hozzászólások: 
 
Csorba Dezsőné palotási lakos: A régi dengelegi utat milyen formában került feltöltésre? 
Veszélyes hulladékkal és építési törmelékkel, amelyben még műanyag is van? 
 
Szabó Mihály polgármester: A dengelegi út egyik oldala megsüllyedt, 50 cm-el 
alacsonyabb, mint a mellette kialakított út. Betontörmeléket én engedélyeztem, hogy 
odavigyék, nincs még befejezve, a tetejére még lesz szállítva apró kő, hogy járható legyen. De 



 3 

természetesen holnap megnézem, mert az nem volt engedélyezve, hogy műanyag hulladékot 
odavigyenek. 
 
Szekeresné Pete Katalin palotási lakos: Elhangzott, hogy jó a településünk, mely így is van, 
hogy egyre többen járnak ide vásárolni. Egy másik valamilyen üzlet nagyon kellene a 
településre, a COOP és a Retró Pékség nem tudja megfelelően ellátni a lakosságot, már a 
reggeli órákban nem lehet kenyeret, pékárut kapni. 
 
Szabó Mihály polgármester: A vállalkozóval beszélni fogok, azt ígérte, ha szükséges 
naponta többször is sütnek kenyeret. A problémát továbbítani fogom az üzletvezetőknek, mert 
ennek a két üzletnek el kellene látnia a település lakosságát, ha megfelelő üzletpolitikát 
folytatnának. Ahhoz, hogy nagyobb üzletlánc idejöjjön, ahhoz nagyobb lakosságszámú 
településnek kellene lennünk. 
 
Kis Józsefné palotási lakos: Hétfői napon lehet még tüzelni? A másik kérdés pedig, hogy 
Palotáson miért nem lehet horgászengedélyt kapni? 
 
Szabó Mihály polgármester: Igen, továbbra is lehet tüzelni hétfői napokon 14-19 óráig. A 
Palotás és Vidéke Sporthorgász Egyesület egy önálló szervezet, az elnökséghez kell fordulni 
ilyen kérdéssel. 
 
Matiszlovics Istvánné palotási lakos: Szó volt a hulladékgyűjtők felújításáról, a piac 
területére van-e tervbe véve, mert piaci napokon rengeteg hulladék keletkezik ott, hiába teszik 
egybe az árusok a papírdobozokat, ha feltámad a szél, akkor szétviszi az összeset. 
 
Szabó Mihály polgármester: Teljesen jogos a felvetés, elmondtam már én is a közmunkások 
vezetőjének, hogy zsákot kell adni a piaci árusoknak és abban kell gyűjteni. Tervezzük 
szeméttárolók készítését, meg van rendelve a település más területére és a piacra is. 
 
Mészáros Jánosné palotási lakos: A szomszédomban lévő ingatlan nagyon gazos, 
elhanyagolt állapotban van.  
 
Szabó Mihály polgármester: Sajnos több ilyen ingatlan van a településen, felszólításokat 
fogunk kiküldeni. 
 
Gyetvai Mátyás palotási lakos: Meg szeretném köszönni Polgármester Úrnak a Polgárőrség 
iránti dicséretét. A Polgárőr Egyesület 14 fővel tevékenykedik a község területén valamint a 
zártkerti területen, az elmúlt évben 6300 órát voltunk szolgálatban. Kiemelkedő teljesítmény, 
hogy Palotáson az elmúlt időszakban bűncselekmény nem történt, mely megnyugtató 
körülmény a lakosság számára is. Minden rendezvényt biztosítottunk, ahol szükség volt ránk, 
ott voltunk, remélem az elkövetkezendő időben is tudjuk ezt a teljesítményt nyújtani. Kérem 
Polgármester Urat, hogy próbáljon meg kicsivel több juttatást nyújtani a Polgárőrség részére, 
hogy a tevékenységünket ebben a formában továbbra is el tudjuk látni. 
 
Szabó Mihály polgármester: Köszönöm a Palotási Polgárőr Egyesület valamennyi tagjának 
a tevékenységet, a jövőben is számítunk a munkájukra, lehetőségünkhöz mérten próbáljuk 
támogatni az Egyesületet. Bízom benne, hogy a közrend, közbiztonság továbbra is 
példaértékű lesz a településen. 
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Bali Veronika Katalin palotási lakos: Tavalyi évben is volt egy javaslatom, nagyon szépen 
köszönöm, hogy segített Polgármester Úr. Nagyon szép, hogy a területet, portákat próbáljuk 
rendben tartani, ez eltart az orvosi rendelőig, onnantól a Posta megint 1,5 méteres fűben áll. 
Tudom, hogy nem tartozik hozzánk, de nem lehetne valamilyen egyezséget kötni, hogy mi 
levágatjuk a területet és kifizettetjük a tulajdonossal? Nagyon rontja a település képét. 
 
Szabó Mihály polgármester Teljesen jogos a felvetés, tavalyi évben 1,10 méter volt a fű, 
készítettem több fotót, telefonáltam, írtam levelet csak ezután voltak hajlandóak levágni, idei 
évre ígéretet kaptunk, hogy nem fog előfordulni. Mindenképpen jelezni fogok feléjük 
ismételten. 
 
Kovács Józsefné palotási lakos: A Nefelejcs úti játszótérhez is nagy szükség lenne 
hulladéktárolóra, mert szétdobálják a szemetet. 
 
Szabó Mihály polgármester: Csak ismételni tudom magam, meg vannak rendelve a 
hulladéktárolók, remélem mire átadásra kerül a játszótér, addigra ott lesz. 
 
Vargáné Vida Margit palotási lakos: Azt szeretném kérdezni, hogy a Kossuth út végén a 
gazos terület ügyében történt-e már valami, mert mindenféle állat lehet azon a bokros részen, 
sikerült-e a tulajdonost elérni, mi lesz vele? 
 
Szabó Mihály polgármester: A Kossuth útnál a következő feladatok várnak ránk, az első, 
hogy a Kossuth út szélére kell kihelyezni villanyoszlopokat, sajnos évek óta húzódik ez a 
probléma. Sajnos olyan tulajdonosok vannak ott, akiket nem lehet elérni. Több felszólítást 
küldtünk már, sajnos minden levél visszajön azzal, hogy ismeretlen. Annyi előrelépés már 
van, hogy kettő telket megvásároltak, amit rendbe is tettek. Bízom benne, hogy a többi terület 
is vagy végrehajtó vagy a NAV által olyan tulajdonoshoz kerül, aki kitakarítja és rendezett 
lesz a terület. 
 
dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző: Sajnos olyan fantomcégek a tulajdonosai ezeknek a 
területeknek, amelyekre rengeteg végrehajtási jog és tartozás van bejegyezve, és ezek a cégek 
utolérhetetlenek. Maguk a telkek már a töredékét nem érik annak, ami be van rájuk jegyezve 
tartozásként. 
 
Bali Veronika Katalin palotási lakos: Szeretném megkérdezni, hogy az óvodában 
szeptembertől minden csoportban lesz-e óvónő?  
 
Szabó Mihály polgármester: Igen lesz, amíg az óvoda, iskola működik, mindig megoldjuk 
az oktatási-nevelési kérdéseket. Amíg nincs megfelelő jelentkező, addig segítségünkre vannak 
megbízási szerződéssel nyugdíjas óvodapedagógusaink. 
 
Bali Veronika Katalin palotási lakos: Milyen pályázatot írtak ki, mert én áprilistól nem 
látok semmilyen óvodapedagógusi kiírást. A szülők felé az a tájékoztatás volt, hogy nem 
jelentkezett senki, tudomásom szerint jelentkezett két szakképzett óvónő, mindkettő vissza 
lett utasítva. 
 
Szabó Mihály polgármester: Úgy gondolom, nem erre a fórumra tartozik az óvónői 
pályázatok elbírálása. Az óvónői pályázatok elbírálása szakszerűen megtörtént.  
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dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző: Olyan jelentkezők voltak, akik nem feleltek meg a 
pályázati feltételeknek, volt aki nem rendelkezett óvodapedagógus felsőfokú végzettséggel, 
nem volt honosítva a végzettsége, de a pályázatok elbírálása az óvodavezető hatásköre. 
 
Bali Veronika Katalin palotási lakos: Most miért nincs kiírva a pályázat? 
 
Szabó Mihály polgármester: Jelenleg meg van oldva, be van töltve az állás, nyár folyamán 
kiírásra kerül az újabb pályázat. 
 
A közmeghallgatás résztvevői részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a 
polgármester megköszöni a részvételt, a közmeghallgatást bezárja. 
 
 

Kmf. 
 

 
                 Szabó Mihály sk                             dr. Horkai-Tóth Gabriella sk 
                  polgármester                                                                      jegyző  


